
st
at

en
st

u
kk

en
 

 

 

Provinciale Staten
 
Zaaknummer: 246325 
 
Vragen van statenleden Hannie Kool-Blokland en Hans de Kunder (CDA) ingevolge 
artikel 44 reglement van orde  
 

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2022 nummer 330. 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake 
Berichtgeving Justitieel Complex Vlissingen: 
 
(ingekomen: 8 december 2022) 

 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 

1. Is GS op de hoogte van deze ontwikkelingen 
omtrent het justitieel complex? 
 

1. Ja. 

2. Kan GS nadere toelichting geven op de 
samenloop van omstandigheden die 
geleid heeft tot deze situatie? 

2. Wij verwijzen hiervoor naar de op 
7 december 2022, door de minister voor 
Rechtsbescherming, verzonden kamerbrief 
(download knop gebruiken).Daarin gaat de 
minister in op de ontstane vertraging en de 
redenen hiervoor. 
 

3. Wat gaat GS doen om het vertrouwen te 
behouden? 

3. Wij hebben n.a.v. het bericht omtrent de 
vertraging van het Justitieel Complex 
Vlissingen (JCV), de gevoelens van Zeeland 
hierover meermaals overgebracht aan zowel 
de minister van BZK als de minister voor 
Rechtsbescherming.  
Dit heeft geleid tot een recent schrijven van 
de minister voor Rechtsbescherming aan GS 
en de afspraak om op een zo kort mogelijke 
termijn naar Zeeland te komen om raads- en 
statenleden toelichting te geven over de 
ontstane situatie. 
 
Wij wijzen er overigens op dat de minister in 
zijn brief (her)bevestigt dat de komst van het 
JCV niet ter discussie staat. 
 

4. Hoe verhoudt zich de opkoop van de 
boerderij voor de komst van het justitieel 
complex met het feit dat eerst aankoop zal 
plaatsvinden voor het legaliseren van 
PAS-melders? 

4. Het JCV is een project van nationaal 
veiligheidsbelang. Dit wordt ook bevestigd in 
de recente brief van de minister voor 
Rechtsbescherming aan GS. 
Om die reden wordt ingestemd met het 
ontwerp bestemmingsplan waarin extern 
wordt gesaldeerd met een agrarische functie. 
De provincie is geen formele partij in de 
opkoop (Het is een overeenkomst tussen 2 
partijen, namelijk de eigenaar van de 
boerderij en het Rijksvastgoedbedrijf), maar 
is wel bevoegd gezag voor aanpassing en 
verlening van vergunningen. Bovendien is 
het rijk verantwoordelijk voor het realiseren 
van ruimte om PAS melders te legaliseren, 
en de provincie om dit vervolgens 
daadwerkelijk te vergunnen. Wij hebben 
daarom het rijk nadrukkelijk gevraagd ruimte 
te gaan maken om ook de PAS melders in 
Zeeland te kunnen legaliseren. 

https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/brieven_regering/detail?id=2022Z24348&did=2022D52470


 

 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 

5. Kan GS de Minister van Rechtsbescherming 
zo spoedig mogelijk uitnodigen om 
naar Zeeland te komen voor een toelichting? 

5. Zie het antwoord op vraag 3. 

 

   MIDDELBURG, 17 januari 2023 

  

Namens fractie: CDA   Gedeputeerde Staten 

statenleden Hannie Kool-Blokland en Hans de Kunder   Drs. J.M.M. Polman  

  

 

Drs. L.M.L.M Prevaes, 

waarnemend secretaris  
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